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jessica@jeklabra.se

Från: Inger Johansson <inger.v.johansson@gmail.com>
Skickat: den 11 maj 2023 15:45
Till: jessica@jeklabra.se
Ämne: Re: Sv: Sv: Protokollet från vårstämman

Bilägg mina noteringar till protokollet som du fått vid två tillfällen. 

Skickat från min iPad 

11 maj 2023 kl. 15:37 skrev <jessica@jeklabra.se> <jessica@jeklabra.se>: 

Eftersom justerarna inte är överens och du har kommenterat på ett redan underskrivet protokoll är 
det en lösning att du skriver en bilaga. 
Vill du inte det kommer jag att bilägga ditt ex av protokollet. 

Med vänliga hälsningar 
Jessica Klagsmark 

Från: Inger Johansson <inger.v.johansson@gmail.com> 
Skickat: den 11 maj 2023 15:36 
Till: jessica@jeklabra.se 
Ämne: Re: Sv: Protokollet från vårstämman 

Du har redan fått dem 2 ggr. 

Skickat från min iPad 

11 maj 2023 kl. 15:34 skrev <jessica@jeklabra.se> <jessica@jeklabra.se>: 

Kan du skriva en bilaga med dina justeringar så kan jag bifoga den till 
protokollet. Eftersom justerarna inte är överens om dina ändringarna i 
protokollet så blir det den enda lösningen. 
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Från: Inger Johansson <inger.v.johansson@gmail.com> 
Skickat: den 10 maj 2023 19:56 
Till: jessica@jeklabra.se 
Ämne: Re: Protokollet från vårstämman 

Styrelsen kan notera att justerarna inte är helt eniga och välja att korrekt redovisa 
skillnaden. Om ni i styrelsen bortser från en av justerarna är det häpnadsväckande 
och partiskt!  
En revisor ska yttra sig över verksamhetsåret som gått. Han var inte vald justerare 
för mötet! 
Jag förde noggranna anteckningar.  
Tur att det finns en sluten Facebookgrupp för Hantverkaren för information. 
Hälsningar 
Inger 

Skickat från min iPhone 

10 maj 2023 kl. 19:36 skrev jessica@jeklabra.se: 

Hej 
Tack för att du ställde upp som justerare på vårens stämma. 
När vi fick tillbaka protokollet, underskrivet från dig hade du lagt till 
och styrkt över text med blyerts. Vi kan inte publicera protokollet på 
hemsidan eller skicka in det till Lantmäteriet med 
blyertsanteckningar på. 
Vi har därför gått igenom dina noteringar i styrelsen. Vi har också 
stämt av dessa med Mattias Hård som skrev under protokollet före 
dig och jag har även gått igenom det med vår revisor Mikael Pihl. 
Efter det har vi bestämt att suddat ut dina noteringar och vi är alla 
överens om att protokollet är korrekt som det är. 

Vill att du ska vara informerad om detta före det att vi publicerar 
protokollet på hemsidan. 














